
 

 

EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT  

ELNÖKSÉG 

JEGYZŐKÖNYV 

Elnökségi ülés 

2021. január 6. 18:00 

Helyszín: Online, Microsoft Teams 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Eszterhai Marcell 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente (meghatalmazott) 

ELTE BGGyK HÖK Kup Katica 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE GTI HÖK Madai Márk Valentin 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE KolHÖK Barbér Máté 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK Livingstone Zoltán Ajene 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Szabó Tamás (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Bárdosi Bence (szervezet fejlesztésért felelős alelnök) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (jegyzőkönyvvezető, elnöki referens) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Trencsányi Vivien (elnök) 

Napirend:  

1. Aktualitások 
2. Egyebek 

Eszterhai Marcell elnök 18:04-kor megnyitja az ülést. 



 

 

1. Aktualitások 

1.1 Alapszabály 

Eszterhai Marcell elmondja, hogy a héten meglátogatta Pintér Mihályt, a hallgatók 

ügyvédjét, akivel egyeztetett az új alapszabály elkészültéről, a folyamatot májusra 

szeretnék majd befejezni. Ez az időpont abból a szempontból is megfelelő lenne, hiszen a 

tanév utolsó szenátusi ülése június hónapban lesz megtartva, ahol az alapszabály már 

elfogadásra kerülhetne.  

Dióssy Anna Laura (BTK) elmondja, hogy az általa képviselt karon tavasszal 

vannak a kari képviselői választások és ezzel kapcsolatban megkérdezi, hogy akkor 

inkább nekik is a rákövetkező ősszel érdemes-e inkább lebonyolítani ezeket. Eszterhai 

Marcell erre reflektálva elmondja, hogy ugyan az új alapszabály májusra terv szerint 

készen lesz, de annak elfogadására legkorábban június végén kerülne sor, éppen ezért 

érdemesebb lenne nem megvárni az új alapszabály elkészültét, és megtartani a 

választásokat a régi rendben, hiszen nem garantált az új szabályzat elfogadása.  

1.2 Szolgáltató Kft-vel való egyeztetés 

Eszterhai Marcell arról számol be, hogy a tegnapi nap folyamán járt Varga 

Györgynél, a Szolgáltató Kft. új ügyvezető igazgatójánál. A következőkben vele tart majd 

Fazakas Dávid is, az EHÖK rendezvényekért felelős referense, és megtekintenek majd egy 

potenciális ELTE-s rendezvények megtartására alkalmas helyszínt, mely sok, már létező 

egyetemi rendezvény befogadására is alkalmas lenne.  

Elmondták továbbá a találkozón, hogy a Szolgáltató Kft. fő célja a közeljövőben, hogy 

egy működőképes szolgáltatóvá váljon az ELTE-s rendezvények számára.  

1.3 Rektori pályázatok 

Eszterhai Marcell minden jelenlévő kari elnöknek beszámol újfent arról, hogy a 

rektori pályázatokkal kapcsolatos belső ellenőrzés, sikeresen lezárult. Ezen felül megkér 

mindenkit, hogy aki eddig nem tette volna meg, az az ezekkel kapcsolatos levélszavazaton 

adja le voksát. 



 

 

2. Egyebek 

Jeges Viktor megkérdezi, hogy az év végi átsorolásokkal kapcsolatban van-e valami 

hír, esetleg fejlemény. Eszterhai Marcell ezzel kapcsolatban elmondja, hogy 

folyamatosan tartotta a kapcsolatot az utóbbi időben Murai Lászlóval a HÖOK elnökével, 

de erről ő sem tudott egyelőre semmilyen végleges információval szolgálni.  

Livingston Zoltán Ajene (TÁTK) megkérdezi, hogy az Educatio kiállításon résztvevő 

hallgatói képviselők honorálása lehetséges-e valamilyen formában, ha igen milyen módot 

javasolnak rá a résztvevők. Eszterhai Marcell elmondja, hogy a hasonló kifizetéseket 

inkább közéleti ösztöndíjak kiutalásával rendezzék, minden hasonló helyzetben.  

Eszterhai Marcell 19:15-kor lezárja az ülést.  
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